
VZKŘÍŠENÍ NADĚJE
„Není tu, byl vzkříšen!“ (Mt 28)

Není tu už smutek, tíseň nejistoty
a beznaděje do dalších dnů,
nejsou tu tisíce otázek,
co a proč se to vlastně stalo....

Začínáme chápat,
že všechno, čím jsme procházeli,
mělo nějaký smysl...
A že v žádném tunelu nechybí
světlo na jeho konci
a žádná tma není věčná.

SÍLA NADĚJE
nám umožňuje čelit přítomnosti.
Přítomnost, ač namáhavá, může být žita,
pokud vede k cíli a pokud si tímto cílem
můžeme být jisti a pokud svůj cíl
vidíme natolik velký,
že nám stojí za námahu cesty.

Naším cílem je dojít dobře do věčnosti,
kde nás čeká Pán, který prošel
cestou smrti a vzkříšení,
aby nás každého doprovázel a posiloval
na naší cestě – až za hranice smrti.
Proto nám dává každý rok prožívat
toto tajemství velikonoc.

„Pán je můj Pastýř..
nic nepostrádám,
i kdybych měl kráčet temnotou rokle  
a údolím smrti, je se mnou.“ (Žalm 22)

Menší či větší naděje nás den co den
udržují při životě.
To ale nestačí, pokud schází velká
naděje, která přesahuje všechno ostatní.
Touto nadějí může být jen Bůh,
který má v Kristu svou lidskou tvář
a miloval nás až do krajnosti
své smrti na kříži.

Jeho láska nám umožňuje, abychom
ve vší trpělivosti den po dni
vytrvali na své cestě životem
a neztráceli elán naděje.
Jeho láska je nám zárukou toho,
že existuje něco,
co dosud mlhavě tušíme,
a přece v hloubi srdce očekáváme:
život, který je skutečně životem.

Přeji Vám, ať v tomto povzbuzení
můžeme prožít letošní velikonoce
radostně a vděčně.  

sestra Konsoláta
a všichni zaměstnanci Domova.
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